

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 208

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

*Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations*

VOLUME 208

1955

I. Nos. 2814-2817

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 29 March 1955 to 11 April 1955*

No. 2814. Belgium, Denmark, Finland, France, etc.:	<i>Page</i>
Convention (with Final Protocol and International Regulations and Figures) for a uniform system of tonnage measurement of ships. Signed at Oslo, on 10 June 1947	3
No. 2815. International Labour Organisation and Mexico:	
Agreement regarding the establishment of a Field Office at Mexico City and the privileges and immunities necessary for its operation. Signed at Mexico City, on 5 January 1955	225
No. 2816. United Nations, International Labour Organisation, Food and Agriculture Organization of the United Nations, United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, International Civil Aviation Organization, World Health Organization, International Telecommunication Union, World Meteorological Organization, and Egypt and the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:	
Agreement concerning technical assistance to the Sudan. Signed at New York, on 4 April 1955	238
No. 2817. United States of America and Japan:	
Administrative Agreement under article III of the Security Treaty (with exchange of notes). Signed at Tokyo, on 28 February 1952	
Protocol (with agreed official minutes) to amend article XVII of the above-mentioned Agreement. Signed at Tokyo, on 29 September 1953 . . .	255

*Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 208

1955

I. Nos 2814-2817

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 29 mars 1955 au 11 avril 1955*

	<i>Pages</i>
N° 2814. Belgique, Danemark, Finlande, France, etc.:	
Convention (avec protocole final, règlement international et figures) pour l'adoption d'un système uniforme de jaugeage des navires. Signée à Oslo, le 10 juin 1947	3
N° 2815. Organisation internationale du Travail et Mexique:	
Accord relatif à l'établissement d'un Centre d'action à Mexico et aux privilèges et immunités nécessaires au fonctionnement de ce Centre. Signé à Mexico, le 5 janvier 1955	225
N° 2816. Organisation des Nations Unies, Organisation internationale du Travail, Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture, Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, Organisation de l'aviation civile internationale, Organisation mondiale de la santé, Union internationale des télécommunications, Organisation météorologique mondiale, et Égypte et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord:	
Accord relatif à la fourniture d'une assistance technique au Soudan. Signé à New-York, le 4 avril 1955	239
N° 2817. États-Unis d'Amérique et Japon:	
Accord administratif conclu conformément aux dispositions de l'article III du Traité de sécurité (avec échange de notes). Signé à Tokyo, le 28 février 1952	
Protocole (avec procès-verbal officiel) modifiant l'article XVII de l'Accord susmentionné. Signé à Tokyo, le 29 septembre 1953	255

ANNEX B. *Ratifications, accessions, etc., concerning treaties and international agreements filed and recorded with the Secretariat of the United Nations* *Page*

No. 237. Agreement between the United Nations International Children's Emergency Fund and the Government of Austria concerning the activities of the UNICEF in Austria. Signed at Vienna, on 7 November 1947:

Protocol additional to the above-mentioned Agreement concerning claims against UNICEF. Signed at Neuilly-sur-Seine, on 11 January 1955, and at Vienna, on 3 March 1955 392

No. 515. Agreement between the United Nations Children's Fund and the Government of Spain concerning the activities of UNICEF in Spain. Signed at New York, on 7 May 1954:

Protocol additional to the above-mentioned Agreement concerning claims against UNICEF. Signed at Neuilly-sur-Seine, on 10 January 1955, and at Madrid, on 13 March 1955 397

ANNEXE B. *Ratifications, adhésions, etc., concernant des traités internationaux classés et inscrits au répertoire au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

Pages

N° 237. Accord entre le Fonds international des Nations Unies pour le secours à l'enfance et le Gouvernement de l'Autriche concernant les activités du FISE en Autriche. Signé à Vienne, le 7 novembre 1947:

Protocole additionnel à l'Accord susmentionné, concernant les réclamations à l'encontre du FISE. Signé à Neuilly-sur-Seine, le 11 janvier 1955, et à Vienne, le 3 mars 1955

393

N° 515. Accord entre le Fonds international des Nations Unies pour l'enfance et le Gouvernement espagnol relatif aux activités du FISE en Espagne. Signé à New-York, le 7 mai 1954:

Protocole additionnel à l'Accord susmentionné, concernant les réclamations à l'encontre du FISE. Signé à Neuilly-sur-Seine, le 10 janvier 1955, et à Madrid, le 13 mars 1955

398